
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 18/1 2024 kl. 18.00 – 20.00 

på Slagslunde Skole 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Anna Barradas 

 
 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Godkendt 

Pkt. 2   Gennemgang af læseresultater                                            30.min. 

Indhold: Michala og Britta fremlagde læsevejledernes arbejde og metoder ift. 

understøttelse af hele læse, skrive og sprogområdet.  

Læseresultaterne ligger på eller lidt over landsresultatet på begge 

matrikler. 

Testplan fremlagdes, og metoder blev beskrevet, herunder hvad de 

forskellige resultater bliver brugt til.  

Der planlægges tilbagevendende læseløft, læseteater, forfatterbesøg, 

forfatterværksted, læsekampagne mm.  

Læsevejlederne er tovholdere for fagudvalgsmøder, støtter ift. co-teaching,  

afdækker læsevanskeligheder og sikrer at indsatserne kommer hele vejen 

rundt om barnet.  

Idet der sneg sig en fejl ind i informationen fra mødet, rettes dette hermed 

med denne kommentar:  

Ordblinde elever må anvende ordforslagsprogram ved alle folkeskolens 

prøver. Ved retstavningsprøven må eleven få individuel oplæsning og bruge 

ordforslag. 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/udd/folke/pdf21/maj/210518-

afsnit-5-4-saerligt-for-ordblinde.pdf  

 

Beslutning Bestyrelsen kvitterede for det gode arbejde. 

Pkt.3  Præsentation af elevrådsrepræsentanter  15 min. 

Sidste nyt fra elevrådet 

Indhold: Der har været afholdt ét elevrådsmøde – der var forslag fra elevrådet om:  

- flere oprydningsdage/forskønnelsesdage (vi har 2 om året) 

- forslag om antimobbekampagne   

- ønske om kantinemad - med baggrund i hhv Samsøs og Kbh´s 

kommuner med forudbetalt skolemad 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/udd/folke/pdf21/maj/210518-afsnit-5-4-saerligt-for-ordblinde.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/udd/folke/pdf21/maj/210518-afsnit-5-4-saerligt-for-ordblinde.pdf


Formand og næstformand har desuden deltaget i det kommunale Fælles 

Elevråd på Rådhuset. 

Beslutning:  

Pkt. 4  Konvertering af understøttende undervisning                    20 min. 

Præsentation af nuværende ordning samt fremadrettede ønske 

Indhold: LI ridsede de tidligere års konvertering op samt skitserede rammen for, 

hvad der kan konverteres. Alle afdelinger har drøftet og taget stilling til, 

hvad de ønsker at konvertere til to-voksentimer. Oversigt blev uddelt. 

 

Der er et ønske om, at konvertere stort set alt understøttende undervisning 

(undtaget mellemtrinnet på Ganløse Skole). 

  

Fordele og ulemper vedr. forlænget SFO-tid blev fremlagt og drøftet. 

Det blev drøftet, hvordan det sikres at de timeløse fag på mellemtrin og 

udskoling samt trivselsarbejdet fortsat finder sted. 

 

Der er meget positiv indstilling til to-voksen timer, - med højnelse af 

indsatserne i de enkelte fagtimer.  

 

Beslutning: Bestyrelsens kommentarer til det fremlagte forslag til konvertering af 

understøttende undervisning: 

 

Bestyrelsen bakker op om konverteringen og har et ønske om at konvertere 

mest muligt til to-voksen-tid i klasserne. Bestyrelse vil følge det tæt og 

ønsker, at konverteringen evalueres ultimo skoleåret 24/25.  

 

Bestyrelsen lægger til grund at:  

- to-lærertimerne giver mulighed for øget differentiering, etablering af 

kursusforløb for både fagligt stærke og svage elever, øget fokus på 

trivsel samt tættere opfølgning på alle elevers progression.  

- skoledagens længde forkortes, hvilket har en positiv effekt på energi 

og motivation hos eleverne. 

Med udgangspunkt heri anbefaler skolebestyrelsen, at ansøgningen 

imødekommes. 

 

Pkt. 5  Nyt skolenavn som følge af ny skolestruktur  25 min. 

Indhold: Det er overordnet ønsket, at der skal være en fællesbetegnelse for vores 

skole.  

 

Herefter var der en drøftelse af forskellige muligheder for valg af skolenavn 

– med fokus på proces og hvem der evt. skal involveres.  
Beslutning: Kommunikation, procesbeskrivelse og deadlines udarbejdes af ledelsen. 

 



 

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Ændring: torsdag d. 7/9 

Grundet udarbejdelse af høringssvar med 

deadline d. 8/9. 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 26/9 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/11 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 18/1 

 

Slagslunde Skole 

Onsdag d. 7/2 kl. 17.00 – 18.30 

 

Dialogmøde på Rådhuset 

Tirsdag d. 20/2 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 4/4 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/5 Ganløse Skole 

• Begge elevråd, ansatte og borgere inviteres til at komme med bud 

på et skolenavn.  

o Elevrådet igangsætter, at alle klasser finder ét forslag til 

skolenavn – et underudvalg af elevrådet udvælger 3 af de 

indkomne forslag – og forelægger dem for bestyrelsen 

o Lise orienterer lokalsamfund (bylaug, facebookside…) 

o Lise orienterer ansatte 

• Vi nedsætter et udvalg bestående af 1 elevrådsmedlem, 1 ansat, 

formand for skolebestyrelsen samt distriktsskoleleder. De udvælger 

5 skolenavne af de indkomne forslag.  

• Skolebestyrelsen beslutter navnet ud fra de 5 udvalgte forslag. Hvis 

de ikke kan nå til enighed igangsættes afstemning elever, forældre 

og ansatte. 

 

Pkt. 6  

 

Bæredygtighedsprojekt   20 min. 

Præsentation og beslutning om bestyrelsens rolle 

 

Indhold:  Flyttes til næste møde 

Beslutning:  

Pkt. 7  

 

Evt.     5 min. 

Indhold: Husk dialogmøde d. 7.2-24 kl.17 – dagsorden følger. 

Pressemeddelelse vedr. skolenernes økonomi udsendt  

Beslutning:  



 

Torsdag d. 20/6 

 

Slagslunde Skole 

 

 

 

 

 

  


